
 

Referat møte med politiske partier 

 

Sted:  Komunestyresalen, Rådhuset 
Dato:  Tirsdag 19. november 2019 
KL:  18.00 – 20.00 
  
Tilstede: 

Se vedlagt deltakerliste 

Hovedutskrift sendes @: Idrettsrådet, klubbene, Verdal Kommune, politiske 

partier, NTIK. 

SAKLISTE: 

Åpning: Leder Paul Elvebø åpnet og ønsket velkommen til medlemsmøte.  

1: Trøndelag Idrettskrets v/Ivan Leraand 

- Nye Trøndelag Idrettskrets – hva er status  

- Idrettsrådets rolle   

- Medvirking i revidering av kommunedelplaner 

- Idrettsrådssone Innherred 

- Redusert eller gratis idrettsanlegg for barn og unge 

 Se vedlagt presentasjon.                         

 
2: Verdal Idrettsråd. 
Idrettskupongen, hva kan vi samarbeide om frammover. 

 Enighet om og utrede punkt 5 i Idrettskupongen med mål mot budsjettet 2021. 
Kommunebudsjettet 2020 – 2020/2023 - Idretten, 

 Orienterte om innsendt kommentarer til budsjettbehandlinga 
Sammarbeidsavtalen. 

 Sammarbeidsavtalen revideres 
Medvirking/skoleutbyggig – innmeldte idrettsanlegg (Basishall – Klatrehall – Stiklestad IL) 

 Orienterte om innmeldte nye anleggsbehov og framhevde at Idrettsrådet må 
taks med i oppnevnte arbeidsgrupper på vegne av idretten ved utredninger osv 
som har betydning for idretten. 

Status Friidrettsanlegg, Vinne IL, Verdal Sportsskytterklubb anlegg. 
 Orienterte om sakene som pågår. 

Idrettsrådet som folkehelseaktør. 
 Ann Sissel orienterte om Ti på Topp som det ble rekordbesøk på i år og om 

oppdateringa av di 40 kjentmannsmerkene som nå er ferdigstilt. 
Kjentmannsmerkene har 50 årsjubileum i 2020 og Idrettsrådet vil utvide med 10 
nye poster (50år/50poster). 

  
Leder takket for oppmøte og ønsket alle vel heim! 

P. E - Ref  

 


